
  Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava - Lamač 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava - Lamač  
12.4.2016 

 
Prítomní:  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, Ing. 
Gabriela Bizoňová 
Za MÚ:  Ing. Peter Šramko - starosta, Mgr. Michaela Kövári Mrázová - prednostka MÚ, Zuzana 
Koreňová - MK, Ing. Vlastislava Rychtáriková, Bc. Alena Markovičová, JUDr. Mgr. Lucia Čechová, 
Mgr. Mária Matiko Štarková, Blažena Kusá 
Ospravedlnení: Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák,  
Prizvaní hostia: JUDr. Peter Šrobár - AK, Ing. Jozef Udič – MsP, Michal Matula – MsP, Ing. arch. 
Jelena Hudcovská, Ing. arch. Milan Zelina  
 
Program:  
 
1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
2. Schválenie programu 
3. Situačná správa mestskej polície za mesiace január a február 2016 
4. Výstupy občanov (od 09.30 h do 10.00 h) 
5. Návrh Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Bratislava - Lamač   
6. Kontrola vyúčtovania dotácií za rok 2015 
7. Kontrola dodržiavania VZN č.1/2007 o poskytovaní  jednorazovej dávky sociálne odkázaným občanom v roku 2015 
8. Informatívna správa o kontrole zmluvných vzťahoch so spol. BES s. r. o.  
9. Informatívna správa o kontrole v Súkromnej základnej škole s materskou školou Márie Montessori 
10. Dopravná situácia v Mestskej časti Bratislava – Lamač  
11. Plán verejných obstarávaní, investičných akcií a údržby na rok 2016 
12. Správa o plnení uznesení MZ platných k 05.04.2016 
13. Návrh na poskytnutie účelových finančných dotácií oprávneným subjektom v zmysle VZN č. 5/2014 na I. polrok 

2016 
14. Návrh dodatku Štatútu hlavného mesta SR Bratislavy – žiadosť o zaslanie pripomienok Mestskej časti Bratislava – 

Lamač 
15. Žiadosť o prenájom priestorov Spoločenského centra pri organizovaní letného detského tábora v spolupráci s MČ 

BA Lamač – zmluva o spolupráci pri realizácii kultúrneho projektu 
16. Návrh na pridelenie obecného bytu žiadateľovi zo zoznamu uchádzačov o byt 
17. Návrh na predĺženie nájmu bytu – a) p. Barbora Lukáčová Vavrinčíková 
18. Jednota dôchodcov na Slovensku Miestna organizácia Bratislava - Lamač – žiadosť o bezplatné užívanie 

priestorov Spoločenského centra Lamač 
19. Eva Kraj čovičová a spol. - žiadosť o zníženie nájomného za nebytový priestor Spoločenského centra Lamač 
20. JURAJ KUNAK s.r.o.  (projekt EKOCHARITA Slovensko Slovensku) – žiadosť o uzatvorenie zmluvy o zbere 

použitých textílií, odevov a obuvi na území MČ BA Lamač 
21. OZ Paint Education - žiadosť o zmenu času bezplatných hodín pre verejnosť – Športová hala 
22. DAVE s.r.o. – návrh na nájom časti pozemku parc. č. 1826/8 k.ú. Lamač ako dôvod hodný osobitného zreteľa 
23. Euro AWK, s.r.o. – návrh na nájom časti pozemku parc. č. 568/1, 493, 483/2, 553/1 a 1826/8 k.ú. Lamač ako dôvod 

hodný osobitného zreteľa  
24. NUBIUM, s.r.o. – žiadosť o prenájom časti pozemku za účelom osadenia reklamného zariadenia 
25. Roman Košťál – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 
26. Marcel Hataš – žiadosť o predĺženie zmluvy o nájme pozemku 
27. Zuzana Hatašová – žiadosť o predĺženie zmluvy o nájme pozemku  
28. Informatívne správy (A. postupoch prác na ÚPD Zečák, B. o stave príjmov a výdavkov MČ Bratislava – Lamač 

k 29.02.2016, C. o súhrnnej štvrťročnej správe o zákazkách nad 1 000 € bez DPH za I. štvrťrok 2016,   D. o stave 
detí v predškolských zariadeniach, E. o projekte rekonštrukcie priečelia a vstupnej haly Kina Lamač,                F. 
o prehľade podaných žiadostí o dotácie MČ BA – Lamač) 

29. Sťažnosť Ing. Ľuboslava Džatka na starostu mestskej časti Bratislava – Lamač Ing. Petra Šramka 
30. Návrh na určenie platu starostu mestskej časti Bratislava – Lamač 
31.  Výstupy z komisií  
32.  Rôzne 
33.  Interpelácie poslancov   
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34.  Záver                                         
 
     
K bodu 1 - Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
 
Pán starosta Ing. Peter Šramko otvoril zasadnutie Miestneho zastupiteľstva a privítal prítomných 
poslancov a hostí. 
 
Do návrhovej komisie navrhol: MVDr. Pavol Čech, JUDr. Júlia Ondrišová 
Za overovateľov: Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá 
Zapisovateľky: Blažena Kusá, Mgr. Mária Matiko Štarková 
O predloženom návrhu dal pán starosta hlasovať. 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová,  
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 2 - Schválenie programu 
 
Starosta MČ Bratislava – Lamač, Ing. Peter Šramko požiadal poslancov o hlasovanie  programu ako 
celku.  
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová,  
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 3 - Situačná správa mestskej polície za mesiace január a február 2016 
 
Pán starosta otvoril diskusiu k bodu č. 3. O slovo sa prihlásila Ing. Gabriela Bizoňová, ktorá sa spýtala 
Msp či  sú informovaní o bielej dodávke, ktorá láka deti do auta.  Pán starosta vyzval touto cestou  
rodičov, aby boli obozretní  a dávali pozor na svoje deti a požiadal MsP o správu, v akých mestách boli 
hlásené takého podnety. Slovo dostal MVDr. Pavol Čech – poprosil MsP o kontrolu v okrajových 
častiach Lamača hlavne na Rázsochách sa množia čierne skládky, budú dané fotopasce. Ing. Gabriela 
Bizoňová sa spýtala na bezdomovcov a ľudí, ktorí požívajú alkohol na verejnosti. JUDr. Júlia Ondrišová 
– žiada sprísnenie kontroly majiteľov  psov (exkrementy) hlavne v starom Lamači.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
predloženú situačnú správu mestskej polície za mesiace január a február 2016 
- s pripomienkami 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, 
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
 
K bodu 5 – Návrh Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Bratislava  
Lamač   
 
Pán starosta dal slovo pani prednostke, ktorá odôvodnila zmenu rokovacieho poriadku. MÚ pristúpil 
k aktualizácií jednotlivých ustanovení tohto predpisu. Do diskusie sa prihlásila Ing. Gabriela Bizoňová, 
ktorá žiadala o presnejšiu informáciu zmeny rokovacieho poriadku. Pani prednostka  ju informovala 
o každej zmene v rokovacom poriadku. Jednotlivé zmeny rokovacieho poriadku boli vyznačené 
v návrhu. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
Rokovací poriadok miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Bratislava - Lamač 
- bez pripomienok 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, 
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
 
K bodu 6 – Kontrola vyúčtovania dotácií za rok 2015 
 
Slovo dostala pani kontrolórka, ktorá oznámila, že neprišlo k závažným porušeniam. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
správu z kontroly vyúčtovania dotácií a dodržiavania VZN č. 1/2005, VZN č. 2/2007 a VZN č. 3/2008  
- bez pripomienok 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, 
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 4 - Výstupy občanov (od 09.30 h do 10.00 h) 
 
Pán Hergot – Pán Hregot je nespokojný s konečnou autobusov na Vrančovičovej, vodiči nevyužívajú 
jestvujúce a na to určené oddychové a sociálne zariadenia a vykonávajú toalety na verejnom 
priestranstve vedľa odstavených autobusov, vodiči enormne znečisťujú okolie zastávok nedopalkami 
cigariet a za týmto účelom nie sú v blízkosti na to určené odpadové koše, taktiež najmä v zimných 



 4 4

mesiacoch dochádza k znečisťovaniu ovzdušia výfukovými plynmi tým, že bezdôvodne počas 
povinných šoférskych prestávok na odstavených autobusoch sa nevypínajú motory.  
Mal ešte pripomienku k verejnému zhromaždeniu, ktoré neorganizoval MÚ, k rozbitým chodníkom, 
ktoré patria pod správu magistrátu.   
 
Pán starosta dal za úlohu pani Rychtarikovej, napísať list na Dopravný podnik a treba ich požiadať 
o nápravu. 
 
Pán Džatko – pán Džatko informoval všetkých, že poslal mail opozičným poslancom ohľadne návrhu 
rozšírenia programu o problematiku Nového Lamača. Mgr. Eva Černá povedala, že urobila v tejto veci 
maximum. Riešila to s odborníkmi. Pán Džatko tvrdí, že návrh 9/13 je zmätočný, 3 roky prešli a nič 
v tejto veci sa nezmenilo. Oznámil prítomným, že podal na všetkých trestné oznámenie za ohováranie 
a pomenoval JUDr. Júliu Ondrišovú za pani Danubišovú. Povedal, že starosta bol v DR Lamač park.  
 
Pán starosta oznámil prítomným, že raz zastupoval farskú radu vo veci predaja jedného pozemku. 
 
Pán Vidošovič - sa venoval podaniu na životné prostredie - Bory Home 1. Chcel vedieť kto sa vyjadril 
za MČ v tejto veci.  
 
Pán starosta – informoval, že nám bol dodaná agenda iba na vedomie.    
 
Pán Valentovič sa venoval problému BES. Informoval, že dodávateľ tepla BES porušuje zmluvu v 
mnohých bodoch. Vypočítali, že navýšenie ceny tepla od 2005 bolo 200 % od pôvodnej ceny. A 300% 
bola navýšená cena teplej vody. Malo stúpnuť iba o 40% a stúplo o 100%. Občania napísali 25 otázok, 
na ktoré chcú odpovede. Pani kontrolórka má urobiť  kontrolu v BES a to za roky 2005 -2016 ceny 
tepla,  ktoré boli účtované občanom.  
 
Pani Boskovičová – majú pozemky na Zlatej hore, prichádza tam k zvláštnemu preparcelovaniu 
územia. A nerieši sa tam výstavba. Parcela 3003 ( Hataš, Hatašová ) nepatrí MČ a nie je založený list 
vlastníctva a MÚ tento pozemok prenajíma.  
 
Pán Foltán – nadviazal na tému pána Valentoviča chce, aby sa  zorganizovalo verejné zhromaždenie a  
mohli sa tam vyjadriť občania k nespokojnosti k firme BES.  
 
JUDr. Júlia Ondrišová – informovala o stretnutí s firmou BES s poslancami. Iniciovala stretnutie s 
touto firmou, vec treba riešiť a treba dodržiavať zmluvu. BES má predložiť hospodárske správy. MÚ 
podal podnet na súd za nedoplatky na nájomnom. Treba nezávislého odborníka na teplo a treba 
zorganizovať opätovné stretnutie s BES.  
 
Mgr. Eva Černá –  nadviazala na JUDr. Júliu Ondrišovú, taktiež výstižne informovala o stretnutí 
poslancov s BES a povedala, že jej nie je blízka táto téma.   
 
Ing. Gabriela Bizoňová  -  poďakovala sa poslancom a pani kontrolórke za iniciatívu a za súčinnosť pri 
stretnutí s BES.  
 
MVDr. Pavol Čech -  nadviazal na tému BES.  Navrhol pánovi starostovi, aby sme pozvali ďalšieho 
nezávislého odborníka k rokovaniu s BES, kde nám vysvetlia cenotvorbu tepla. A žiada, aby bol zaslaný 
list Dopravnému podniku kvôli autobusom a šoférom na konečnej autobusov.  
 
Ing. Lukáš Baňacký – BES – informoval o porušovaní zmluvy o nedodaní výročných správ o 
zmluve bode 5.3.6.  prebieha kontrola zo strany MÚ Lamač, zadaná úloha pre pani kontrolórku. 
Vyjadril sa k pozemku pani Boskovičovej, dá to preveriť. A vyjadril sa k téme pána Hergota – autobusy. 
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Pán starosta vyhlásil 5 minútovú prestávku. 
 
K bodu 7 – Kontrola dodržiavania VZN č.1/2007 o poskytovaní  jednorazovej dávky sociálne  
odkázaným občanom v roku 2015 
 
Pani kontrolórka informovala, že jednorazové dávky boli dodržiavané podľa VZN.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
správu z kontroly vyúčtovania dotácií a dodržiavania VZN č. 1/2007  
- bez pripomienok 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová,  
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 8 - Informatívna správa o kontrole zmluvných vzťahoch so spol. BES s. r. o.  
 
Pani kontrolórka požiadala o stiahnutie tohto bodu z programu MZ. 
 
 
K bodu 9 - Informatívna správa o kontrole v Súkromnej základnej škole s materskou školou 
Márie Montessori 
 
Pani kontrolórka požiadala o stiahnutie tohto bodu z programu MZ. 
 
K bodu 10 – Dopravná situácia v Mestskej časti Bratislava – Lamač  
 
Pán starosta sa vyjadril ku každému bodu. 
MVDr. Pavol Čech mal otázky k bodu o cyklotrasách. Ing. Lukáš Baňacký ho informoval 
o rokovaniach. Pani prednostka informovala, že bude treba urobiť verejné obstarávanie po podpise 
memoranda o cyklotrasách, treba zabezpečiť geodetické zameranie, projektovú dokumentáciu. Poslanci 
budú priebežne informovaní na MZ. 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie   
postup MÚ MČ Bratislava- Lamač pri riešení dopravnej situácie v MČ Bratislava- Lamač  
- s pripomienkami 
B. berie na vedomie  
informáciu o spoločnom postupe mestských častí Bratislava- Lamač a Bratislava- Dúbravka na príprave 
realizácie výstavby cyklolávky a cyklotrás spájajúcich katastrálne územia oboch mestských častí 
- bez pripomienok 
C. súhlasí 
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s uzatvorením zmluvy o spolupráci a združení finančných prostriedkov medzi mestskými časťami 
Lamač- Dúbravka  , s hlavným m. SR Bratislavou a BSK na prípravu a realizáciu zámeru výstavby 
cyklolávky a cyklotrás v k.ú. Lamač a k.ú. Dúbravka 
- bez pripomienok 
D1. súhlasí 
s návrhom VZN hl. mesta SR BA o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch 
miestnych komunikácií na území hl. mesta SR BA, výške úhrady za dočasné parkovanie, spôsobe 
úhrady a preukázanie jej zaplatenia (ďalej len „VZN“).  
- bez pripomienok 
D2. určuje 
v prílohe č.1 „VZN“ nasledovné vymedzené úseky miestnych komunikácií pre dočasné parkovanie 
motorových vozidiel a ich zaradenie do zón dočasného parkovania  
KÓD zóny LA: 
zóna LA1- Podháj, Cesta na Klanec, Vrančovičova, Heyrovského, Studenohorská, Lediny, Zlatohorská, 
Furmanská, Na barine, Bakošova, Podlesná, Havelkova, Stanekova, Borínska, Malokarpatské námestie  
zóna LA2- Pod Zečákom, Segnáre, Rajtákova, Pod násypom, Rozálska, Skerličova, Povoznícka, 
Kunerádska, Rácova, Zidiny, Zhorínska, Vysokohorská, Zelenohorská 
E. súhlasí 
s návrhom dodatku Štatútu hl. mesta SR BA týkajúcim sa riešenia problematiky spoločnej parkovacej 
politiky na území hl. mesta SR BA 
- bez pripomienok 
F. ruší  
uznesenie č. 52/2007/V zo dňa 22.3.2007 k návrhu na schválenie –„UŠ zóny Staré záhrady- návrh 
október 2006“ ako územno-plánovacieho podkladu 
- bez pripomienok 
 
Pán starosta MČ Bratislava – Lamač, Ing. Peter Šramko požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová,  
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 11 - Plán verejných obstarávaní, investičných akcií a údržby na rok 2016 
 
Pani prednostka informovala  o rozpočte na rok 2016, predložila vyhodnotenie plánu verejných 
obstarávaní, investičných akcií a údržby na rok 2016. Plán verejných obstarávaní je spracovaný v súlade 
s platnou smernicou o Verejnom obstarávaní. Plán verejných obstarávaní investičných akcií je v súlade 
so schváleným rozpočtom a časový harmonogram verejného obstarávania je naplánovaný v rámci 
predpokladaného plnenia príjmovej zložky rozpočtu mestskej časti Bratislava – Lamač. 
 
Pán starosta otvoril diskusiu.  
 
Slovo dostal MVDr. Pavol Čech poprosil o uverejnenie v Lamačanovi, že prijímame občanov do 
Lamačského oka.  
 
Pán starosta MČ Bratislava – Lamač, Ing. Peter Šramko požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
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priebežné vyhodnotenie Plánu verejných obstarávaní, investičných akcií a údržby na rok 2016 
- s pripomienkami 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, 
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 12 - Správa o plnení uznesení MZ platných k 05.04.2016 
 
Pani prednostka dostala úvodné slovo. Informovala MZ, že Knižnica bola oficiálne otvorená  
dňa 29.3.2016.  
Do diskusie sa prihlásil MVDr. Pavol Čech, ktorý sa poďakoval Mgr. Marte Janyškovej za súčinnosť.  
Pán starosta sa poďakoval všetkým zamestnancom MÚ tiež sa súčinnosť. 
 
Pán starosta ukončil diskusiu a požiadal poslancov o hlasovanie.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
správu o plnení uznesení MZ 
- s pripomienkami 
B. berie na vedomie 
splnené uznesenie MZ č. 139/2014/VI a 182/2015/VII  
- s pripomienkami  
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová,  
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
 
K bodu 28 - Informatívne správy – A. o postupoch prác na ÚPD Zečák, 
 
Pán starosta požiadal pani Hudcovskú a pána Zelinu o stručný prehľad postupu v oblasti Zóny  
Zečák. Pani Hudcovská informovala o stretnutí na ŽP OÚ Bratislava dňa 13.2.2016 a informovala  
o rokovaní na Magistráte mesta Bratislavy k postupu prác na Dopracovaní ÚPN Z Lamač – Zečák, dňa  
8.3.2016. Ďalší postup bude vypracovanie  pokynov pre dopracovanie, ktoré budú predložené na  
stavebnej komisií. 
 
Pán starosta otvoril diskusiu. 
Do diskusie sa prihlásil MVDr. Pavol Čech a pýtal sa aký bude postup po odsúhlasení na stavebnej 
komisii. Ing. Lukáš Baňacký predloží pokyny na najbližšej stavebnej komisii.  
 
O slovo sa prihlásil pán Džatko. Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. Poslanci boli za. Pán 
Džatko dostal slovo. Pokyny sa nemôžu prijať uznesením. A návrh 9/13 je zmätočný a žiada aby to bolo 
všetko schválené zastupiteľstvom. Mal námietku, že za zhotoviteľa stále hovorí zástupca. Spomenul 
depresiu v území. 
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JUDr. Júlia Ondrišová  poprosila o informáciu o pokynoch a technických záležitostiach, či má 
kompetenciu  v tomto odborná komisia a Miestne zastupiteľstvo.  
 

Pán starosta ukončil diskusiu a požiadal poslancov o hlasovanie.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
informatívnu správu o postupoch prác na ÚPD zóny Zečák 
- s pripomienkami 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová,  
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
 
K bodu 13 -  Návrh na poskytnutie účelových finančných dotácií oprávneným subjektom v zmysle  
VZN č. 5/2014 na I. polrok 2016 
 
Pani prednostka informovala o nižšie uvedených subjektoch, ktoré požiadali Miestny úrad o pridelenie 
dotácií, vo výške uvedenej v žiadostiach. V predmetnom VZN v § 5 ods. 4 sa uvádza, že podané žiadosti 
budú prejednávané v jednotlivých orgánov MČ spravidla 2x ročne, a to k 31.5. a k 31.10. príslušného 
roka. Žiadosti o dotáciu požiadalo 10 klubov a OZ a 2 spoločnosti s ručením obmedzením. Všetky 
spĺňajú podmienky stanovené príslušným VZN. 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 

A. schvaľuje 
pridelenie účelových finančných dotácií oprávneným subjektom v zmysle VZN č. 5/2014 na  
I. polrok 2016: 
 

Športové kluby: 
- ŠK Goju Kai Karate Bratislava                                                  1 750 € 
 
Sociálne: 
- Domov seniorov Lamač                                                                 500 € 
- Jednota dôchodcov Slovenska – Lamač                                        900 € 
- Zväz vyslúžilých vojakov gen.M.R.Štefánika                1 000 € 
- Nádej pre Rozsutec                                                                        100 € 
- Klub Venuša pri Lige proti rakovine                            50 € 
 
Kultúra:  
- OZ BS-13/Stoh                                                                          1 000 € 
- s pripomienkami 
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Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová,  
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 14 - Návrh dodatku Štatútu hlavného mesta SR Bratislavy – žiadosť o zaslanie  
pripomienok Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
Pán starosta informoval, že mestské časti boli vyzvané k zaslaniu pripomienok k návrhu štatútu  
k príspevku malých mestských častí – solidarite. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
Návrh dodatku Štatútu hlavného mesta SR Bratislavy v čl. 91, ods. 1 písm. b) a v zmysle žiadosti 
primátora zo dňa 07.03.2016 predkladá nasledovné pripomienky 

- nesúhlasí s  navrhovanou zmenou štatútu, vzhľadom k tomu, že považuje tento krok za 
nekoncepčný, nakoľko na takúto zmenu neboli splnené nadväzujúce podmienky, ktoré boli 
východiskom pri schvaľovacom procese o prerozdeľovaní daní medzi hl. mesto SR Bratislava 
a mestské časti Bratislavy, 

- požaduje, aby súčasne so schválením týchto zmien boli predložené výsledky komisie, ktorú 
prisľúbil primátor hl. m. Bratislavy v decembri 2015 zriadiť, za účelom prehodnotenia 
koeficientov na spravodlivé prerozdeľovanie daní z FO a DzN, 

- vzhľadom k záväzku, ktorý je schválený Štatúte hlavného mesta, že tento koeficient nemôže byť 
menší ako 3% zo sumy pre 4 veľké mestské časti, odporúča danú sumu ďalej nenavyšovať 
a navrhuje kompromisné riešenie - prerozdelenie príspevku vo výške 2,1 mil € (čo je nižšia ako 
stredná hodnota medzi navrhovanou čiastkou 1,95 mil.€ a 2,315 mil. €, tz. 3% z daní v roku 
2015). Odporúča hl. mestu SR Bratislava najskôr prerokovať navrhované riešenie a nájsť prienik 
medzi súčasným stavom a navrhovanou zmenou a následne pristúpiť k zmene Štatútu a aplikácie 
v praxi, 

- žiada, aby do spravodlivého koeficientu prerozdelenia medzi mestské časti prispievalo svojim 
podielom aj hlavné mesto SR Bratislava. Výška príspevku mesta do prerozdelenia medzi malé 
MČ by mala  stanoviť komisia zriadená primátorom, 

- pri zmene štatútu osobitne prihliadať na MČ Bratislava - Devín, ktorá je v súčasnosti v nútenej 
správe 

- bez pripomienok 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová,  
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 15 - Žiadosť o prenájom priestorov Spoločenského centra pri organizovaní letného  
detského tábora v spolupráci s MČ BA Lamač – zmluva o spolupráci pri realizácii kultúrneho  
projektu 
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Pán starosta informoval o príprave denného tábora pre lamačské deti počas letných mesiacov júl –  
august 2016 s OZ Preliezka. MČ poskytne na projekt benefity, s ktorými disponuje. Pre obyvateľov  
Lamača bude poskytnutá výhodnejšia cena týždenného denného tábora Žabky z Lamača,                       
64 Eur/dieťa/týždeň. Pripravený je ešte jeden denný tábor Rozprávkové divadlenie, kde je 10% zľava  
z bežnej ceny pre obyvateľov Lamača. 
 
JUDr. Júlia Ondrišová sa poďakovala pani Šimončičovej za súčinnosť. 
MVDr. Pavlovi  Čechovi sa páčila nízka cena.  
Mgr. Eva Černá sa taktiež poďakovala za súčinnosť. 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
prenájom priestorov Spoločenského centra Lamač pre organizovanie letného detského tábora 
v spolupráci s MČ BA Lamač  a OZ Preliezka ako dôvod osobitého zreteľa podľa §9 ods. 9 písm. c) 
zákona 198/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov za nájomné vo výške 1 € za každý pracovný deň 
- bez pripomienok   
B. žiada 
starostu MČ Bratislava - Lamač zabezpečiť podpis Zmluvy o spolupráci pri realizácií kultúrneho 
projektu do 30 pracovných dní od právoplatnosti uznesenia 
- bez pripomienok   
 
Počet poslancov: 7 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová,  
MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 16 - Návrh na pridelenie obecného bytu žiadateľovi zo zoznamu uchádzačov o byt 
 
Pán starosta poprosil pani Černú o vyjadrenie. Pani Černá informovala že na komisií sa venovali 
problematike veľmi podrobne. Poradie na byty – M.Kurčík – nespĺňa podmienku príjmu 1,2 násobku 
sumy ŽM, I. Bilčíková, G. Bizoňová a I. Foltová – nepodpísala vyhlásenie. S. Fabová – nemá záujem, 
požiadala o vyradenie. 
Pani predsedníčka komisie predložila nový návrh uznesenia na sociálnej komisií k prideleniu 1 – 
izbového nájomného bytu č. 10 na Studenohorskej ul. Č. 61 a to, aby bol uvoľnený byt pridelený           
p. G. Bizoňovej z dôvodu osobitného zreteľa v zmysle Zásad nájmu v MČ Bratislava – Lamač, čl. IV, 
ods. 4, písmeno d) ( 3 deti ).    
Slovo dostal  Ing. Lukáš Baňacký, navrhuje zriadiť pohotovostný byt pre osoby v ťažkej životnej núdzi.   
MVDr. Pavol Čech takúto variantu prijíma ako pozitívum. 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje  
zaradiť byt č. 10 v bytovom dome na Studenohorskej ulici č. 61 v Bratislave do režimu pohotovostný 
byt, ktorý bude slúžiť na aktívnu výpomoc pre osoby, ktoré sa ocitli v ťažkej životnej situácii 
- bez pripomienok  
 



 11 1

B. ukladá 
prednostovi MÚ vypracovať štatút upravujúci režim užívania pohotovostného bytu a spôsob jeho 
prideľovania  
- bez pripomienok 
C. žiada 
starostu MČ predložiť štatút pohotovostného bytu na zasadnutie MZ 
- bez pripomienok     
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
K bodu 17 - Návrh na predĺženie nájmu bytu – a) p. Barbora Lukáčová Vavrinčíková 
 
Pán starosta informoval, že žiadosť o predlženie doby nájmu obecného bytu bola schválená na  
komisii pre veci sociálne, zdravotné a bytové. 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje  
p. Barbore Lukáčovej Vavrinčíkovej  predĺženie doby nájmu obecného bytu č. 8 na Studenohorskej ul. 
č. 61 o dva roky 
- bez pripomienok  
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 - Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
K bodu 18 - Jednota dôchodcov na Slovensku Miestna organizácia Bratislava - Lamač – žiadosť  
o bezplatné užívanie priestorov Spoločenského centra Lamač 
 
Pani prednostka dostala slovo a informovala poslancov, že bola na MÚ Lamač doručená žiadosť od  
Jednoty dôchodcov o bezplatné využívanie priestorov Spoločenského centra Lamač  na cvičenie  
kalanetiky, a to každý utorok . Odôvodňujú to tým, že sú nezisková organizácia a svoju činnosť si  
financujú z členských príspevkov a dotácie.  Komisia zo dňa 4.4.2016 nesúhlasila s bezplatným 
užívaním SCL, nakoľko žiadateľ má možnosť si hradiť náklady z dotácie. Komisia kultúry zo dňa  
17.3.2016 odporúča platiť nájomné z dotácie. 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
bezplatné užívanie nebytového priestoru SCL o výmere 93,86 m2 na Malokarpatskom námestí  č. 8 - 10 
v Bratislave žiadateľovi Jednota dôchodcov na Slovensku Miestna a to každý utorok v rozsahu 1 hodina 
od 10:00 hod. do 11:00 hod. 
- s pripomienkami 
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- bez pripomienok  
Počet poslancov: 7 
Za: 0  
Proti: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
UZNESENIE NEBOLO PRIJATÉ 
 
K bodu 19 - Eva Krajčovičová a spol. - žiadosť o zníženie nájomného za nebytový priestor 
Spoločenského centra Lamač 
 
Pán starosta informoval, že bola na MÚ Lamač doručená žiadosť o prehodnotenie výšky nájomného 
určeného  na 7 Eur za 1 hod.  Priestor využívajú dôchodkyne. Komisia KFPaD a komisia Kultúry 
odporúča si zriadiť OZ a požiadať o dotáciu z rozpočtu MČ.  
 

Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
nájom nebytového priestoru SCL o výmere 93,86 m2 na Malokarpatskom námestí  č. 8 - 10 v Bratislave 
žiadateľom Krajčovičovej a spol. ako dôvod hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov za nájomné vo výške ......€/ rok na dobu určitú ...........v rozsahu ......... 
- s pripomienkami 
- bez pripomienok  
 
Počet poslancov: 7 
Za: 0  
Proti: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
UZNESENIE NEBOLO PRIJATÉ 
 
K bodu 20 - JURAJ KUNAK s.r.o. (projekt EKOCHARITA Slovensko Slovensku) – žiadosť  
o uzatvorenie zmluvy o zbere použitých textílií, odevov a obuvi na území MČ BA Lamač 
 
Pán starosta informoval, že nám bola doručená žiadosť o uzavretie zmluvy o zbere použitých textílií, 
odevov a obuvi na území MČ Bratislava – Lamač. Vyzbierané oblečenie bude ponúkané partnerským 
charitatívnym organizáciám, alebo bude predané recyklačným spoločnostiam. Zisk bude venovaný 
charitatívnym organizáciám na podporu ich činnosti.  
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
žiadosť spoločnosti JURAJ KUNAK s.r.o. o uzatvorenie zmluvy o zbere použitých textílií, odevov 
a obuvi na území MČ BA – Lamač 
- bez pripomienok  
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B. žiada  
starostu MČ BA – Lamač o dojednanie zmluvných podmienok a uzatvorenie zmluvy so spoločnosťou 
JURAJ KUNAK s.r.o. na dobu 1 rok do 30 pracovných dní od právoplatnosti tohto uznesenia 
- bez pripomienok  
C. žiada  
starostu MČ BA – Lamač zabezpečiť ukončenie účinných zmlúv s občianskym združením HUMANA 
People to People Slovakia a spoločnosťou REVENGE, a.s. 
- bez pripomienok  
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
K bodu 21 - OZ Paint Education - žiadosť o zmenu času bezplatných hodín pre verejnosť –  
Športová hala 
 
Pán starosta stiahol tento bod z programu MZ. 
 
K bodu 22 - DAVE s.r.o. – návrh na nájom časti pozemku parc. č. 1826/8 k.ú. Lamač ako dôvod hodný 
osobitného zreteľa 
 
Pani prednostka uviedla, že dňa 19.1.2016 bola Mestskej časti Bratislava – Lamač predložená žiadosť 
o predĺženie nájomnej zmluvy, jedná sa o prenájom časti pozemku Lamač, ktorý prenajíma za účelom 
umiestnenia reklamných panelov. Chcú to prenajať na dobu 5 rokov. Komisia KFPaD odporúča súhlasiť 
s nájmom na 5 rokov. 
Pán starosta otvoril diskusiu. Do diskusie sa prihlásila JUDr. Júlia Ondrišová povedala, že je proti 
reklamnému smogu. 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
nájom časti pozemku parc. č. 1826/8 o rozmere cca 2,4 m x 5,1 m za účelom umiestnenia 1 ks 
obojstranného reklamného panelu, pričom nájomné je stanovené vo výške  800 €/rok za 1 ks 
obojstranného reklamného zariadenia a to ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. 
c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších právnych predpisov 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov na dobu určitú – od 1.5.2016 do 30.04.2021, a to spol. DAVE 
s. r. o., Kaplinská 12, 831 06 Bratislava     
- s pripomienkami 
- bez pripomienok 
B. konštatuje,  
že dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že predmetný pozemok Mestská časť Bratislava - Lamač 
nevyužíva a  žiadateľ mal doteraz pozemok v užívaní, pričom sa o pozemok riadne staral a platil 
nájomné riadne a včas   
- s pripomienkami 
- bez pripomienok 
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Počet poslancov: 7 
Za: 0 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
UZNESENIE NEBOLO PRIJATÉ 
 
K bodu 23 - euro AWK, s.r.o. – návrh na nájom časti pozemku parc. č. 568/1, 493, 483/2, 553/1  
a 1826/8 k.ú. Lamač ako dôvod hodný osobitného zreteľa  
 
Pán starosta dal úvodné slovo pani prednostke. Pani prednostka informovala, že firma euro AWK chce 
predlžiť zmluvu na dobu tri roky, žiadateľ má na predmetných parcelách osadené spolu 5 ks reklamných 
panelov. Stanovisko KFPaD odporúča súhlasiť s nájmom iba na parcely 568/1, 553/1 a 1826/8 na 
obdobie 3 rokov. Pán starosta ukončil diskusiu. 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
nájom časti pozemkov parc. č. 1826/8, 553/1 a 568/1 k. ú. Lamač o rozmere do 2,5 m² za účelom 
umiestnenia reklamných panelov, pričom nájomné je stanovené vo výške 800 €/rok za obojstranné 
reklamné zariadenie (spolu 2 ks) a 400 € za jedno jednostranné zariadenie (1 ks), spolu vo výške            
2 000 €/rok a to ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona   č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov na 
dobu určitú – 3 roky a to spol. euroAWK s. r. o., Brečtanová 2, 831 01 Bratislava      
 
- bez pripomienok 
B. konštatuje,  
že dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že predmetné pozemky Mestská časť Bratislava - Lamač 
nevyužíva a  žiadateľ ich mal doteraz v užívaní, pričom sa o ne riadne staral a platil nájomné riadne a 
včas   
- bez pripomienok 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
 
K bodu 24 – NUBIUM, s.r.o. – žiadosť o prenájom časti pozemku za účelom osadenia reklamného  
zariadenia 
 
Pán starosta dal slovo pani Rychtárikovej. Pani Rychtáriková povedala, že sa jedná iba o premiestnenie. 
Dňa 10.3.2016 bola Mestskej časti Bratislava – Lamač doručená žiadosť o prenájom pozemku k.ú. 
Lamač za účelom osadenia 2 ks reklamného zariadenia, ktoré bude osadené na opornom múre na 
pozemku prenajímateľa. Stanovisko KFPaD zo dňa 4.4.2016 odporúča súhlasiť s nájmom 5 rokov 
a taktiež odporúča zvýšiť nájomné. 
 
Pán starosta ukončil diskusiu a požiadal poslancov o hlasovanie. 
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Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
nájom časti pozemku parc. č. 484/6 o rozmere cca 5,1 m x 2,4 m za účelom umiestnenia 2 ks 
jednostranných reklamných panelov, pričom ročné nájomné je stanovené vo výške  800 € a to ako 
prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov na dobu určitú – od 
1.5.2016 do 30.04.2021, a to spol. NUBIUM s. r. o., Trenčianska 55, 821 09 Bratislava 
- bez pripomienok     
B. konštatuje,  
že dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že predmetný pozemok Mestská časť Bratislava - Lamač 
nevyužíva 
- bez pripomienok 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
K bodu 25 - Roman Košťál – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 
 
Pán starosta informoval, že bola doručená žiadosť o predlženie nájomnej zmluvy na MČ  
Bratislava – Lamač, žiadateľ má v nájme predajný stánok na trhovisku od roku 2011. Stanovisko 
KFPaD zo dňa 4.4.2016 je odporúčanie schváliť prenájom žiadateľovi na dobu 10 rokov bez 
pripomienok.  
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
nájom časti pozemku parc. č. 488 o výmere 13 m² ako aj časť B predajného stánku č. 1 (časť nebytovej 
budovy pre obchod a služby) na trhovisku Lamač za cenu 40 €/m²/rok ako dôvod hodný osobitného 
zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších právnych 
predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov na dobu 10 rokov a to p. Romanovi Koštálovi, 
bytom Tehelná 13, 902 01 Pezinok  
- bez pripomienok 
B. konštatuje,  
že dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľ má predmetný priestor s pozemkom v nájme 
od roku 2011, pričom podmienky zmluvy riadne a včas plní   
- bez pripomienok 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
K bodu 26 - Marcel Hataš – žiadosť o predĺženie zmluvy o nájme pozemku 
 
Pán starosta stiahol bod z programu Miestneho zastupiteľstva. 
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K bodu 27 - Zuzana Hatašová – žiadosť o predĺženie zmluvy o nájme pozemku 
 
Pán starosta stiahol bod z programu Miestneho zastupiteľstva. 
 
K bodu 28 - Informatívne správy (A. postupoch prác na ÚPD Zečák, B. o stave príjmov a výdavkov  
MČ Bratislava – Lamač k 29.02.2016, C. o súhrnnej štvrťročnej správe o zákazkách nad 1 000 € bez  
DPH za I. štvrťrok 2016,   D. o stave detí v predškolských zariadeniach, E. o projekte rekonštrukcie  
priečelia a vstupnej haly Kina Lamač, F. o prehľade podaných žiadostí o dotácie MČ BA – Lamač) 
 
B. o stave príjmov a výdavkov MČ Bratislava – Lamač k 29.02.2016 
 
Pán starosta oznámil, že správu pripravovala pani Markovičová a pani Čuchtová.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
informatívnu správu o stave príjmov a výdavkov MČ Bratislava – Lamač k 29.02.2016 
- bez pripomienok 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
C. o súhrnnej štvrťročnej správe o zákazkách nad 1 000 € bez DPH za I. štvrťrok 2016 
 
Pán starosta informoval o tom, že Mestská časť je povinná zverejňovať raz štvrťročne súhrnnú správu 
o zákazkach nad 100 Eur. Z dôvodu lepšej informovanosti poslancov MZ, bolo rozhodnuté, že tieto 
správy budú predkladané štvrťročne aj na zasadnutí Miestneho zastupiteľstva.   
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
informatívnu správu o súhrnnej štvrťročnej správe o zákazkách nad 1 000 € za I. štvrťrok 2016 
- s pripomienkami 
- bez pripomienok 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
D. o stave detí v predškolských zariadeniach 
 
Pán starosta informoval, školstvo v našej Mestskej časti máme kapacitne veľmi dobre pripravené. 
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Pán starosta požiadala poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
informatívnu správu o stave detí v predškolských zariadeniach  
- bez pripomienok 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 

 
E. o projekte rekonštrukcie priečelia a vstupnej haly Kina Lamač 
 
Slovo dostal Ing. Lukáš Baňacký, ktorý  predstavil prezentáciu rekonštrukcie vstupnej haly Kina Lamač.  
MVDr. Pavol Čech aj poslanci požadujú klimatizáciu do zasadačky Kina Lamač. 
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
informatívnu správu o projekte rekonštrukcie priečelia a vstupnej haly Kina Lamač  
- bez pripomienok 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
F. o prehľade podaných žiadostí o dotácie MČ BA – Lamač 
 
Pán starosta sa poďakoval pani prednostke za prácu. Pani prednostka informovala o podaných 
žiadostiach o poskytnutie dotácií mestskou časťou Bratislava – Lamač.  
 
Pán starosta požiadal o  hlasovanie.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
informatívnu správu o prehľade podaných žiadostí o dotácie MČ BA – Lamač  
- bez pripomienok 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
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K bodu 29 - Sťažnosť Ing. Ľuboslava Džatka na starostu mestskej časti Bratislava – Lamač Ing. Petra  
Šramka 
 
Pani JUDr. Júlia Ondrišová informovala, že sa musí táto sťažnosť preveriť a musí sa zriadiť komisia na  
prešetrenie.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
informáciu o prijatej sťažnosti na starostu Mestskej časti Bratislava – Lamač Ing. Petra Šramka  
- bez pripomienok 
B. zriaďuje  
Komisiu na prešetrenie sťažností Ing. Ľuboslava Džatka na starostu Mestskej časti Bratislava – Lamač 
Ing. Petra Šramka v zložení: Ing. Gabriela Bizoňová, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta Janyšková, Ing. 
Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová  
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
K bodu 30 - Návrh na určenie platu starostu mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
JUDr. Júlia Ondrišová predkladala tento bod. Informovala , že je to v zmysle zákonov.  
 
Pán starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava – Lamač v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, § 15 ods. 2 písm. k) zákona č. 377/1990 
Zb. o hlavnom meste Slovenskej republiky Bratislave v znení neskorších predpisov a v súlade so 
zákonom č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov 
miest v znení neskorších zmien a doplnkov 
 
A.  ruší  
 
uznesenie č. 71/2015/VII zo dňa 23.04.2015 
 
B.   určuje 
 
mesačný plat starostu Mestskej časti Bratislava – Lamač podľa § 3 ods. 1, 2 zákona               č. 253/1994 
Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 
zmien a doplnkov a jeho zvýšenie o 20% a to v celkovej výške 2 480 € s účinnosťou od 01.01.2016 
v zmysle tohto výpočtu: 
 
- priemerná mesačná nominálna mzda 
  zamestnanca hospodárstva SR za rok 2015   = 883,00 €  
- násobok podľa § 4 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z. z. = 2,34 
- plat podľa § 3 ods. 1      = 2 066,22 € 
- plat zvýšený o 20%      = 2 479,46 € 
- zaokrúhlene       = 2 480,00 € 
 
- bez pripomienok 
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Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
K bodu 31 - Výstupy z komisií 

 
Pán starosta požiadal o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
výstupy z komisií  
- s pripomienkami 
B. odvoláva 
na vlastnú žiadosť z funkcie člena Komisie financií, podnikateľských aktivít a dopravy p. Jozefa 
Hrabinu 
C. odvoláva  
na základe odporúčania Komisie financií, podnikateľských aktivít a dopravy pani Anettu Rajčákovú 
a pána Filipa Rakúsa 
 
Počet poslancov: 7 
Za: 4 -  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení :  3 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová 
 
K bodu 32 – Rôzne 
 
Do bodu rôzne sa prihlásila Mgr. Eva Černá, ktorá prezentovala sťažnosti obyvateľov starého Lamača 
vo veci poriadku.  Poslanci debatovali o dopravnej situácií v Lamači.  
 
K bodu 33 - Interpelácie poslancov 

 
Interpelácia poslancov nebola. 
 
Starosta MČ Bratislava - Lamač Ing. Šramko sa poďakoval poslancom a zamestnancom MÚ a ukončil 
zasadnutie Miestneho zastupiteľstva. 
 

•  •  • 
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Overovatelia zápisnice: 
 
 
Ing. Lukáš Baňacký  
poslankyňa MZ MČ Bratislava Lamač                         .................................................... 
 
 
 
Mgr. Eva Černá 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač                                     .................................................... 

 
•  •  • 

     
 

Mgr. Michaela Kövári Mrázová      
prednostka MÚ Bratislava Lamač              .................................................... 
 
 
 
Ing. Peter Šramko      
starosta MČ Bratislava – Lamač              .................................................... 
 
 
 
 
 
Zapísala: Blažena Kusá 
 


